
Punten voor de rondvraag commissie SOB de dato 19 november 2019
 2019
Fractie Vraagsteller Vraag Antwoorden wethouder Vankan

AB --- --- ---
CDA --- --- ---
VSP L. Wagemans Tijdens de SOB-commissie van 10 september 2019 heeft wethouder 

Vankan als antwoord op onze rondvraag over de Sartonstraat 
aangegeven dat de heer Katerberg op pad is gestuurd. Hij zou 
geconstateerd hebben dat een aantal zaken voor herstel in aanmerking 
zouden komen. 
 Graag vernemen wij de stand van zaken hier in.

PGP P-J. Huisman Al jaren wordt de bladblazer genoemd als gevaar voor vogels en 
bodemleven en belastend voor milieu, onder andere door het 
Nederlands Instituut voor Ecologie en de Vogelbescherming. In 
Duitsland adviseert het Ministerie van Milieu ze niet te gebruiken tenzij 
het echt niet anders kan. PGP zou graag het gebruik van bladblazers 
binnen Valkenburg aan de Geul tot het absolute minimum willen 
beperken.

1. Is de wethouder bereid in kaart te brengen wanneer het 
gebruik van de bladblazer noodzakelijk is?

2. Waarom kan er voor deze momenten niet voor een andere 
oplossing gekozen worden?  

3. In welke situaties kan het wel anders opgelost worden en is de 
wethouder bereidt dit aan te kaarten bij de ontzorger?

---

VVD B. Rooding-
Eurlings

Tijdens de begrotingsvergadering hebben wij samen met de VSP en de 
PGP een motie willen indienen in verband met het onderzoek naar een 
te realiseren overloopparkeerplaats Beekstraat. Omdat de wethouder 
heeft toegezegd dat er een Quickscan zou komen hebben we deze 
motie ingetrokken. Vervolgens krijgen we uit de media te horen dat de 
bewoners van De Heek wederom het busparkeren tijdens de kerstmarkt 
voor de deur krijgen en is er zelfs een RIB uitgegeven dat het 
parkeerterrein bij de Valkenier beschikbaar is.
Onze vragen: Wat is de stand van zaken van de Quickscan en het 
busparkeren De Heek?




